

Menighetsråd 09.03.26

Tanum og Kjose menighetsråd 2026, agenda og referat

Møtested: Kjose kirke

Tidsramme: kl 1800 til kl 2030

Saksliste nr: 3/26

[Årsplan for 2026](#)

Innkalte:

Marte Johnsen, Anne Marie Larsen, Tove Moland, Louise Hetty Einarson, Berit Moe, Odd Bjørneby, Marit Kobro og Magnus Sälde.

Forfall:

Louise Hetty Einarson - *Tove er stemmeberettiget for henne.*

Evt. forfall til møtet skal meldes til Marte Johnsen, martejohns@gmail.com, snarest mulig.

Marit ordner bevertning. Åpningsord ved Berit.

Saksnr.	TEMA	OM SAKEN	BESLUTNING/VEDTAK
Sak 18/26	Godkjenninger	Godkjenning av: - utsendt innkalling og saksliste datert 09.03.26. - referat datert 09.02.26.	Innkalling, saksliste og referat godkjennes. Merknad: referatet er oppdatert etter første utsendelse, med vedtak om godkjenning av årsmeldingene (sak 16/26) Berit Moe og Marit Kobro godkjenner referatet datert 09.02.26.
Sak 19/26	Evaluering av årsmøter	Hvordan gikk årsmøtene? Hva tar vi med oss videre til neste gang? Årsmøtene gikk fint. I Tanum var det relativt godt oppmøte. I Kjose var det som forventet. Vi trenger en mal med retningslinjer for gjennomføring. Marit lager denne. Obs, Tanum: Husk å bruke mikrofon. Begge menigheter: Det kan være behov for å drøfte saker med menighetens medlemmer gjennom året. Det er foreslått å ha medlemsmøter i forbindelse med kirkekaffen noen ganger i året, slik at man kan drøfte saker underveis. I utgangspunktet legges dette til første gudstjeneste i kvartalet. Det bør være	Se status under "om saken"

		en referent.	
Sak 20/26	Økonomi	Tove orienterer. Tanum menighet har en del midler i ubundne fond. Dette settes inn på et disposisjonsfond. Det kan være lurt å utdype og eksemplifisere informasjonen når vi sier hva dagens offer går til. Givertjeneste: - alle utvalgene (unntak: Kjose) bes om å komme med innspill til hva midler fra givertjenesten kan brukes til. - dette tas deretter opp i MR og vi jobber videre med givertjenesten ut i fra det. Tilskuddsordninger: - alle utvalgene bes om å komme med innspill og ønsker om tiltak vi kan søke midler om fra ulike stiftelser og lignende.	Se status under “om saken”. Vedtak: Ubundne fond hos Tanum menighet flyttes til disposisjonsfond, frie midler. Ønske om innspill når det gjelder givertjeneste og tilskuddsordninger: - Berit tar dette til diakoniutvalget og Magnus til gudstjenesteutvalget. Magnus spør også Bente, med tanke på KUL-utvalget.
Sak 21/26	Framtidig prostistruktur	Se vedlegg med informasjon. (Vedlegg 1-3) Menighetsrådet inviteres til å komme med høringssvar. Frist: 1. mai Marit og Magnus samarbeider om å skrive et forslag til høringssvar. Dette skal være klart til vårt neste møte, 21.04., slik at det kan godkjennes da. Odd skal være med på et teamsmøte om saken denne uka, og sender. Umiddelbare innspill fra menighetsrådet nå er at vi er bekymret for å miste nærheten og tilhørighetsfølelsen til prosten og prostiet ved en sammenslåing.	Se status under “om saken”.
Sak 22/26	Status samarbeid Tanum/Tunheim	Se mail fra Odd sendt 11.02.26 om prat om leieavtale etter vårt forrige møte. Odd fikk en ny mail fra Bernt 09.03.26. Før vi inngår en leieavtale, må vi møtes og lage en oversikt over aktiviteter, og hvem (Tanum/Tunheim) som bidrar inn med hva (se mer om dette i sak 10/26). I denne oversikten må det være tydelig når vi er leietakere og når vi er samarbeidspartner.	Se status under “om saken”.
Sak 23/26	Familie-gudstjeneste 22. mars	På Tunheim. Hvem kan bidra med bevertning (i tillegg til konfirmantforeldre)? Odd og Anne Marie bidrar med kaker.	Se status under “om saken”.
Sak 24/26	Møte med stab	Mandager går ikke for staben. Kan vi endre dag for april-møtet vårt? På dette møtet begynner vi å se på <i>helhetlig plan i Kirka vår</i> (denne må være ferdig i løpet av 2026).	Møtedag endres til tirsdag 21.04.26. Magnus tar kontakt med

			staben og kirkevergen.
Sak 25/26	Satsingsområder	Vi drøfter satsingsområdene våre. Kan/bør det avgrenses? Dette utsettes til senere. Det blir naturlig å snakke om dette på møtet med staben. Det er ønskelig at utvalgene har et møte før 21.04., slik at vi har noe å ta med inn i møtet med staben der vi begynner å se på den helhetlige planen som skal inn i <i>Kirka vår</i>.	Se status under "om saken". - Berit tar dette til diakoniutvalget og Magnus til gudstjenesteutvalget. Magnus spør også Bente, med tanke på KUL-utvalget.
Sak 26/26	Gudstjenester høst 2026	Se vedlegg 4. Vi må vedta listen for høsten. Vi ser også på mulige kveldsgudstjenester.	Vedtak: Gudstjenestelisten godkjennes, men med en endring på julaften. Det er ønskelig at MS har gudstjenesten i Kjose. Denne flyttes derfor til 13.30, slik at MS rekker tilbake til Tanum til 14.45. BEØ tar den første gudstjenesten i Tanum.
Sak 27/26	Referat fra arbeidsutvalg	Kjoseutvalget: Diakoni: Kirkelig undervisning og læring: Gudstjeneste og kultur:	Se status under "om saken". Ikke noe nytt.
Til orientering		Tanum kirke skal brukes til konsert 21. juni (Jan Ivar Eikeland og Line Kaupang). Dette er avtalt direkte med menighetsrådet. Orgelfestival - Odd informerer. Jan Ivar har ansvaret for kontakt og organisering. Det er 9 søkere til kantorstillingen for Hvarnes/Kjose. Fellesrådet har satt av midler til ekstra plenklipp.	
Eventuelt		Fastaksjonen - tirsdag 24. mars. Hva trengs? Berit stiller i Tanum. Tove, Anne Marie og Marte stiller i Kjose.	
Huskeliste for kommende møter			
	Takk for i dag!	Neste møte er 21.04.26. Sted: Kanalgate Hvem kan ha enkel bevertning? Marte Hvem kan ha åpningsord? Magnus	